
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Dagsorden 

referat 

Tirsdag den 9. maj 2023, Kl. 17.00 – 20.00  

Deltagere: 

 
 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 

Maria Bagger Grell, Naja Kinch Sohn, Maria 
Jelstrup Munk, Maggi Møller Knudsen, Ida 
Hagen, Søren Schou   

 
Elevråd: Hannah og Noa 

 
Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, 

Jesper Boysen, Kamilla Burla, Maria 
Kongsvad, Bettina Jansen  

 
Afbud: Pernille Bech Wulff, Nicolai de Vries 
 

Referent: 
Kasper Munk Damgaard 

 

1. Ordstyrer 
 

Kl. 17:00 – 17:05 
 

Maria Jelstrup Munk blev valgt som ordstyrer.  

2. Godkendelse af dagsorden 
 

Kl. 17:05 – 17:10 
 

Dagsorden blev godkendt.  

3. Meddelelser ved: 
a) eleverne 
b) medarbejderne 

c) Ledelsen 
d) forperson 

 

 
     Kl. 17:10 – 17:30 

 

a) Elevrådet har været afsted en hel dag 
på Ungdomsøen. Det var generelt set 
en fin dag. Der har været afholdt 

elevrådsmøde, hvor der bl.a. blev talt 
om, at kagesalget var tilbage. 

  
b) Skole: Vi er i fuld gang med 

fagfordelingen til kommende skoleår.  

KKFO: Der er startet ”1. maj børn”. 
Det har været en god start for de nye 

børn. 
 

c) Skole: 

Der har været afholdt møde i 
trafikudvalget, og der har været en 

dialog med lederen af Wolt-lageret, og 
de har besluttet først at åbne 08:30, 



således der ikke er så meget trafik, når 

eleverne møder ind.  
 

For øjeblikket oplever vi en større 
stigning i antallet af elever, som 
ønskes indskrevet på 4. årgang fra en 

af vores naboskoler. 
 

Der er generelt set rigtig travlt på 
skolen, og der løbes stærkt.  
 

Der er nedsat en ny bestyrelse for Lille 
Kirkebjerg, som dermed fortsat er i 

drift.  
 
KKFO special:  

Der er etableret et forældreråd. 
 

KKFO almen:  
Der har været afholdt 

forældrerådsmøde i KKFO´en. 
 

d) Der er sendt invitationer til 

forældrerepræsentanterne om 
dialogmøde på rådhuset.  

4. Elevernes trivselsmåling 
Første indtryk, hvad bliver vi 
opmærksomme på hver især? 

 
Drøftelse 

 
Kl. 17:30 – 18:00 
 

 
 

Bilag vedlagt 
 

Der var enkelte årgange og temaer, som gav 
anledning til særlig opmærksomhed.  
 

Det blev drøftet, hvordan vi efterfølgende 
arbejder med trivselsundersøgelsen på 

skolen.  
 
Nogle klasser og årgange på skolen arbejder 

også med andre supplerende måder at måle 
trivsel på, eksempelvis klassetrivsel.dk. 

5. Status på skoleåret 22-23 
 

Orientering  

 
Kl. 18:00 – 18:15 

 

Almen: 
Det har været et godt skoleår. Indsatsen 

omkring Plads til Forskellighed har fyldt 
meget.  
Vi har været ramt af skift i psykologbistanden 

fra PPR. 
Der har været en årgang i indskolingen og på 

mellemtrinnet, som har krævet et særligt 
fokus og ressourcer.  
Vi har opstartet et arbejde omkring Fælles 

Pædagogisk Praksis.  
Vi kan ifm. planlægningen af næste skoleår 

se effekten af det faldende elevtal.  
Der har i dette skoleår været en stigning i 
sygefraværet for både elever og 

medarbejdere.  
Arbejdet med Livsduelighed er opstartet. 

 



Special: 

Vi har oplevet en større ro på elev- og 
personalesiden.  

Fra starten af skoleåret kunne vi mærke, at 
vi ikke fik de elever, vi oprindeligt var blevet 
tildelt. 

Senere er der kommet elever til, som er 
kommet godt ind på skolen.  

På fritidstilbuddet har det været en god 
udvikling.  
Sygefraværet hos elever og medarbejdere er 

ligesom på almen.  
Lige nu afventer vi fra visitationsudvalget 

hvilke elever, vi skal tage i mod til 
kommende skoleår. 
 

Ida ønsker ført til referat, at hun mener, at 
sygefraværet i special er faldende. 

6. Status på planlægning af 23-24 

 

Orientering 
 
Kl. 18:15 – 18:25 

 

Special: 
Vi afventer visitationerne, hvilket påvirker 

den planlægning af kommende skoleår, vi 
kan lave i øjeblikket.  

Der køres to separate fagfordelingsprocesser 
på almen og special. 
 

Almen: 
Fagfordelingen er godt i gang. 

 
Skoleplanen er udfærdiget for kommende 
skoleår. Der laves både en skoleplan for 

special og en for almen.  

Pause 

 
Kl. 18:25 – 18:55 

  

 

7. Principper 
- forsat arbejde og præsentation  

 
Drøftelse og beslutning 

 
Kl. 18:55 – 19:25 

 

Bilag vedlagt 

 
Princippet blev gennemgået, og der var 
enkelte forslag til rettelser, som føjes til 

princippet. 

8. Skoleudviklingssamtalen 4/9-23 
- forsat arbejde og aftaler  

 
Drøftelse, sparring, beslutning 

 
Kl. 19:25 – 19:55 
 

Dette punkt kommer på dagsordenen igen til 
skolebestyrelsesmødet i juni. 

 

Vi forsøger at få skolebestyrelsens årshjul 

klar til mødet før sommerferien. 

9. Evt. 
 

Kl. 19:55 – 20:00 
 

Nogle elever oplever, at der bliver stjålet 
løbehjul. Det er noget, vi skal være 

opmærksomme på. 
 

Næste møde:  
 



Mandag den 12. juni 2023 kl. 16:30 – 19:00 
Herefter fælles spisning og sommerafslutning 
 

 


